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Bestyrelsesmøde lørdag d. 3. februar kl. 9.00 hos 
formanden.  

 
Dagsorden: 

1. Orientering formand. 
2. Orientering kasserer. 
3. Projekt mergelgrave. 

4. Postkasser. 
5. Istandsættelse af veje. 

6. Møde med Morfars Haveservice. (Indbudt til kl. 
10.00) 
7. Generalforsamling d. 4-3-18. 

8. Næste møde. 
 

Referat: 
Ad. 1:  
Formanden orienterede om: 

• Udfordringer med muldvarpeskud i 
grundejerforeningens beplantning mod 

Højstrupvej. Udviklingen følges. 
• 3 nye bænke til opstilling mod havet bestilt 

til opsætning i forsommeren til erstatning af 

de gamle bænke. 
Ad. 2: 

Kassereren forelagde regnskab for 2017 der blev 
godkendt. Budgetforslag 2018 blev udarbejdet og 

forelægges generalforsamlingen. 
 
Ad. 3: Kell har indhentet projektforslag fra  

Formand:  
Mogens Hansen (valgt til 2019) 
Stuven 24  
4673 Rødvig Stevns 
Mobil: 21 67 57 79 
Fastnet nr. 56 50 66 35 
Mail: lismogens@privat.dk  
 
Næstformand:  
Ingrid Valentin(valgt til 2019) 
Nordens Plads 4, 20, -08 (Skovstumperne 
38) 
2000 Frederiksberg 
Tlf.: 23 30 78 55 
Mail: himp@hansen.mail.dk 
   
Kasserer:  
Frank Droob (valgt indtil 2018) 
Stuven 13 
4683 Rødvig 
T: 20363721 Mail: frankdroob@gmail.com  
 
Sekretær:  
Mark Jensen (valgt til 2018) 
Morbærvænget 23 (Stuven 63) 

4691 Herfølge 
Tlf.: 28 79 22 42 
 mark.jensen@koege.dk 
   
Bestyrelsesmedlem: 
Kell Østerlind (valgt indtil 2019) 
Veras Allé 6 (Maelskifterne 8) 
2720 Vanløse 
M: 27594824 mail: 
kell.osterlind@gmail.com   
   
1. Suppleant Vagn Knudsen;  
2. suppleant: Ejvind Marthinussen. 
 

landskabsarkitekt. Grundejerforeningen har søgt midler til projektet i kommunens LAG 
pulje (der er ansøgt om 408.000 kr.). Flere puljer undersøges ligesom Rune Byrnak-

Storm, Natur & miljømedarbejder Stevns Kommune, inddrages i den fortsatte proces. 
Landskabsarkitektens projekt gennemgået og med justeringer vandt forslaget 

tilslutning.  
Tilbud på gennemførsel af landskabsarkitektens forsalg gennemgået og drøftet.  
Projektet præsenteres på generalforsamlingen hvor opbakning til projektet afklares. 

Der følges muligvis op med en ekstraordinær generalforsamling, hvor det samlede 
projekt og økonomi forelægges til beslutning.  

 
Ad. 4:  
Bestyrelsen fik en orientering om, at nogle postkasser på Skovstumperne var 

sprængt, efter forseglingen efter årsskiftet var taget af. Vi forsøger os med en intern 
reparation af postkasserne.  

Formanden tager et forslag om at flytte postkasserne på Skovstumperne ind i 
bebyggelsen med i sin beretning, da den nuværende situation ikke er holdbar i 
længden. 

 
Ad. 5: 

http://www.gfpilevang.dk/
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Der arbejdes videre med projektet som efterfølgende godkendes af bestyrelsen 

(prisen afgør hvor meget der kan laves). Formand og næstformand er tovholder på 
forløbet. 

 
Ad. 6: 

Bestyrelsen havde en god dialog med Thomas Nielsen fra Morfars Haveservice. Det 
blev bl.a. oplyst af sprøjtning af kanterne to gange årligt foretages med godkendt 
midler (round-up og pistol). Hvis der ikke sprøjtes vil hybenroserne brede sig 

markant.  
Det blev aftalt, at sprøjtningen begrænses nogle steder, og at der de pågældende 

steder vil blive anvendt buskrydder. 
Når bestyrelsen har været på besigtigelsestur genoptages dialogen med Thomas.  
 

Ad. 7:  
Formandens beretning blev drøftet. Der var opbakning til beretningen i bestyrelsen. 

Dagsordenen blev tilføjet punkt 5 med en præsentation af renoveringsprojektet af 
mergelgravene på engarealerne (se punkt 3). 
Udsendelse igangsættes pr. post og mail. 

 
Ad. 8: 

Næste møde afholdes i forlængelse af generalforsamlingen den 4.3.2018. Der skal 
aftales en besigtigelsestur i april og et møde i maj. 
Generalforsamlingen den 4.3. begynder kl. 10,30. Bestyrelsen møder ind kl. 9,45 til 

forberedelse. Internetadgang i forsamlingshuset undersøges af formanden. 
 

Ref. Mark 
 

 
Postkasserne på Skovstumperne. Timer efter forseglingen nytåret over var pillet af, blev der foretages 
hærværk mod postkasserne. Sagen er politianmeldt og foreningen forsøger selv at forestå reparation. 
Placeringen ved indgangen til bebyggelsen, er uhensigtsmæssig og bestyrelsen vil på den kommende 
generalforsamling lægge op til at postkasserne flyttes ind i sommerhusområdet. 


